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Protokół  nr XII/07 
 
z obrad XII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 31 lipca 2007 roku  w godzinach  
1400    - 1615    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 21 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
W sesji nie uczestniczyli radni: Wioletta Paczkowska i Krzysztof Romanowicz.. 
 
  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z X sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok, 
2) zawarcia porozumienia z Warmińsko-Mazurską Wojewódzką Komendą Ochotniczych 

Hufców Pracy, a Gminą Miastem Ełk dotyczącego podejmowania wspólnych działań na 
rzecz młodzieży oraz utworzenia w Ełku Młodzieżowego Centrum Kariery, 

3) ponownego powołania doraźnej komisji Rady Miasta - Komisji Statutowej, 
4) odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku, 
5) odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku, 
6) powołania  Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku, 
7) powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku, 
8) przystąpienia do procedury zmian granic Miasta Ełku i przeprowadzenia konsultacji   z 

mieszkańcami, 
9) określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych, 
10) wyrażenia intencji wspólnej realizacji projektu Regionalnego Parku Suwalskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 
 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Oświadczenia i wolne wnioski.  
8. Zakończenie obrad. 
 

 
 
Do punktu –1- 

Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski powitał wszystkich zebranych                      

i otworzył XII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.  
 
 Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o zgłaszanie uwag, 
zastrzeżeń do protokołu nr X/07  z dnia  26 czerwca 2007 roku.  

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski 
poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr X/07  z dnia 26 marca 2007 roku;                
20 głosami „za” - jednomyślnie „za” radni przyjęli protokół.  
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Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poprosił o  uwagi lub wnioski 
do rozesłanego porządku obrad.  
 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek zgłosił wniosek o uzupełnienie 
propozycji porządku obrad, w punkcie 5/10 o odjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
intencji wspólnej realizacji projektu Regionalnego Parku Suwalskiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej. 
 
  Radny Tomasz Bińczak zaproponował zamianę kolejności podjęcia uchwał                  
w punktach 5/8 z punktem 5/9. 
  Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski wyjaśnił, że było to 
konsultowane z obecną na sali panią radcą prawnym i zaproponowana kolejność 
podejmowania uchwał jest prawidłowa. 
  W związku z powyższym wyjaśnieniem Radny Tomasz Bińczak wycofał 
wniosek. 
 
  Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski powitał Wicewojewodę 
Warmińsko-Mazurskiego Jacka Janusza Mrozka, który w tym momencie wszedł na salę 
obrad. Korzystając z obecności poprosił, aby szanowny gość zabrał głos. 
 Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski Jacek Janusz Mrozek podziękował za 
zaproszenie na sesję. Poinformował między innymi o sytuacji prawnej związanej                        
z wysypiskiem śmieci w Siedliskach. Wysypisko nie posiada pozwolenia zintegrowanego 
dla instalacji składowiska odpadów i może zostać zamknięte, jeśli nie zostaną spełnione 
wymagania narzucone przez Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego. 
  Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski podziękował za znalezienie 
czasu i przybycie na obrady sesji. 
 Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski Jacek Janusz Mrozek pożegnał się i z racji 
pilnych obowiązków służbowych opuścił salę obrad. 
 
   W związku z tym, że Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski musiał 
na 15 minut opuścić salę obrad, dalsze prowadzenie przekazał Wiceprzewodniczącemu 
Rady Miasta Wojciechowi Kwiatkowskiemu. 
 
  Radny Jerzy Czepułkowski poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Budżetowej i Komisji Mienia Komunalnego  zgłosił wniosek o zdefiniowanie czym jest 
Regionalny Parku Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej ? Ponieważ nie otrzymał 
wyjaśnienia, wniosek ponawia. Zwrócił sie z zapytaniami: dlaczego jest to Regionalny 
Park Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej? Czy ten obszar będą również 
współtworzyć niezainwestowane tereny SSSE ? Jaki będzie formalny związek pomiędzy 
Suwalską Specjalną Strefą Ekonomiczną, a pozostałymi obszarami tworzącymi ten 
regionalny Park? Jaka będzie forma organizacyjna tego związku? Czy porozumienie 
podmiotów Suwalska Strefa, Gmina Ełk i Miasto Ełk,  czy Suwalska Strefa i Techno-Park 
występujące wspólnie w porozumieniu ? 
  Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz wyjaśnił pojęcie Regionalnego Parku 
Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej i czym ten Park  będzie się zajmował. 
Między innymi poinformował, że gdyby istniała spółka Techno-Park, byłaby partnerem     
w tym przedsięwzięciu. Na dzień dzisiejszy właścicielem terenu jest samorząd miejski             
i dlatego partnerem w tym przedsięwzięciu jest samorząd miejski. Parki przemysłowe 
objęte preferencjami Polskiej Agencji Inwestycji Zagranicznych mogą tylko tworzyć 
specjalne strefy ekonomiczne. Do konkursu ogłoszonego przez Ministerstwo Gospodarki 
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zostały zaproszone wszystkie strefy ekonomiczne.   Pan Prezydent jest przekonany, że               
z chwilą powołania spółki Techno-Parki takim partnerem będzie spółka.  
  
 Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski poddał pod 
głosowanie wniosek zgłoszony przez Zastępcę Prezydenta Miasta dot. uzupełnienia 
porządku obrad  o temat wyżej zacytowany; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 
0 głosach wstrzymujących  radni wnioski przyjęli.   
      Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski poddał pod 
głosowanie porządek obrad uwzględniający przyjęty wniosek; 19 głosami „za”, przy 
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za”,   radni przyjęli porządek 
posiedzenia jak wyżej.   
  

Na salę obrad wrócił Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski                     
i przewodniczył dalszej części obrad. 
 
 Do punktu –4- 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia               
21 czerwca 2007 r. do dnia 21 grudnia 2006 r., w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie 
poinformował o działaniach, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  

 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski prosi o informację 
kiedy zostanie zamontowana fontanna na jeziorze ? 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że fontanna jest już w Ełku. 
Odnośnie  szczegółów zamontowania poinformuje Kierownik Zespołu Inwestycji                  
w dalszej części obrad. 
 
 Radny Tomasz Bińczak zwrócił się z prośbą, aby w informacji z działalności 
Prezydenta Miasta Ełku zamieszczane były informacje o wynikach konkursów 
ogłaszanych przez Prezydenta Miasta. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował, że takie informacje będą 
zamieszczane. 

 
 

Do punktu –5- 
1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2006, w załączeniu do 
protokołu. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o krótką prezentację 
zmian w budżecie. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt  uchwały wraz                        
z uwzględnieniem wniesionej na piśmie autopoprawki. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poinformował, że Komisja 
Budżetowa i Komisja Mienia Komunalnego dniu dzisiejszym na wspólnym posiedzeniu  
zaopiniowały zmiany w budżecie na rok 2007, nie wnosząc zastrzeżeń. 
 W związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta uwzględniający autopoprawkę; 15 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw”                    
i 1 głosie wstrzymującym radni podjęli Uchwałę Nr XII/113/07 w sprawie zmian                   
w budżecie miasta Ełku na 2007 rok. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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*   *   * 

2) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Warmińsko-Mazurską 
Wojewódzką Komendą Ochotniczych Hufców Pracy, a Gminą Miastem Ełk dotyczącego 
podejmowania wspólnych działań na rzecz młodzieży oraz utworzenia w Ełku 
Młodzieżowego Centrum Kariery, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański omówił projekt uchwały i wniósł               
o podjęcie. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie  z uwagą w treści Porozumienia                
§ 3pkt. 1) podpunkt e) wykreślić słowo ... „negatywnym”.       
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                 
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem zgłoszonego wniosku; 13 głosami „za”, przy            
2 głosach „przeciw” i 2 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XII/114/07                  
w sprawie  zawarcia porozumienia  z Warmińsko-Mazurską Wojewódzką Komendą 
Ochotniczych Hufców Pracy,  a Gminą Miastem Ełk dotyczącego podejmowania 
wspólnych działań na rzecz młodzieży oraz utworzenia w Ełku Młodzieżowego 
Centrum Kariery. Uchwała  w załączeniu do protokołu.  
 

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie ponownego powołania doraźnej komisji Rady Miasta - 
Komisji Statutowej, w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poinformował, że projekt uchwały został   
przygotowany w związku z tym, że poprzednia uchwała powołująca Komisję Statutową 
obowiązywała do 31 maja 2007 roku. Komisja Statutowa nie dokończyła pracy, zgodnie                        
z wnioskami i sugestiami radnych komisję Statutową należy ponownie powołać, aby 
dokończyła prace związane ze zmianami Statutu Miasta Ełku. W miejsce Jacka Janusza 
Mrozka, któremu wygasł mandat radnego proponuje się radnego Tomasza Bińczaka.  
 Nie wniesiono zastrzeżeń. 
W związku  tym zapis § 1 otrzymuje następujące brzmienie 
„ § 1. 1. W związku z niezakończeniem prac nad  Statutem Miasta Ełku - Rada Miasta 
Ełku powołuje   z grona radnych  doraźną Komisję Statutową w składzie:  

1) Jędrkiewicz Zbigniew – Przewodniczący Komisji 
2) Dzienisiewicz Ireneusz – Zastępca Przewodniczącego Komisji 
3) Bińczak Tomasz - członek 
4) Stradczuk Jan Ignacy – członek 
5) Makowski Tomasz – członek 

2. Do zadań Komisji Statutowej należy przygotowanie projektu zmian do Statutu Miasta 
Ełku   i przedstawienie ich na sesji Rady Miasta Ełku.” 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 15 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie wstrzym.radni podjęli Uchwałę Nr XII/115/07 
w sprawie ponownego powołania doraźnej komisji Rady Miasta - Komisji 
Statutowej. Uchwała w załączeniu do protokołu.  
 

*   *   * 
4) 5) 6) 7) Projekt uchwały w sprawie odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w 
Ełku,   w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekty uchwał, kolejno w sprawach: 
– odwołania Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku. Pani Grażyny Grunt-Mejer 

w dniu 23 maja 2007 roku złożyła wypowiedzenie umowy o pracę w związku                    
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z przejściem na wcześniejszą emeryturę. W związku z tym Pan Prezydent wniósł                   
o podjęcie uchwały. 

– odwołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku. Dotychczasowy 
Zastępca Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego Pan Piotr Artur Gajewski został                 
w wyniku przeprowadzonej procedury naboru wybrany w dniu 20 czerwca 2007 roku 
na stanowisko Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego. Pan Prezydent wniósł                        
o podjęcie uchwały. 

– powołania  Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku. Prezydent Miasta 
zarekomendował Pana Piotra Artura Gajewskiego na stanowisko  Kierownika Urzędu 
Stanu Cywilnego w Ełku. Powtórzył, że Pan Piotr Artur Gajewski jest 
rekomendowany na w/w stanowisko w wyniku przeprowadzonej procedury naboru 
zakończonej w dniu 20 czerwca 2007 roku. Pan Prezydent wniósł o podjęcie 
uchwały. 

– powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku. Prezydent Miasta 
zarekomendował Panią Urszulę Ejsmont na stanowisko  Zastępcy Kierownika Urzędu 
Stanu Cywilnego w Ełku. Poinformował, że Pani Urszula Ejsmont na w/w 
stanowisko jest rekomendowana w wyniku przeprowadzonej procedury naboru                  
i uzyskała pozytywną ocenę w trakcie rozmowy kwalifikacyjnej przeprowadzonej            
w dniu 20 lipca 2007 roku. Prezydent Miasta wniósł o podjęcie uchwały. 
 

 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący Rady Miasta  
A.Orzechowski poddał pod głosowanie, kolejno: 

1) odwołanie Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku; 16 głosami „za”, przy     
0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr XII/116/07 w sprawie odwołania Kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

2) odwołanie Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku;16 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr XII/117/07 w sprawie odwołania Zastępcy Kierownika 
Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

3) powołania  Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku; 16 głosami „za”, przy  
0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli 
Uchwałę Nr XII/118/07 w sprawie powołania Kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

4) powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku;16 głosami 
„za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr XII/119/07 w sprawie powołania Zastępcy  Kierownika 
Urzędu Stanu Cywilnego w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 
*    *   * 
  

8) 9)  Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmian granic Miasta Ełku                  
i przeprowadzenia konsultacji   z mieszkańcami, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, Prawa                     
i Porządku i Komisji Budżetowej  zaopiniowano pozytywnie projekty uchwał w sprawie: 
- określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z następującymi 
uwagami: 
     w załączniku do projektu uchwały: 

1.  § 7 i § 8 ujednolicenie terminologii – w formie zapytania ankietowego, 
2. § 12 pkt. 2 wykreślić w całości. 
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- Zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do procedury 
zmiany granic Miasta Ełku i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. Zaopiniowano 
pozytywnie propozycję przebiegu nowych granic miasta Ełku z wnioskiem o dołączenie 
terenu dwóch działek będących własnością Agencji Nieruchomości Rolnej w okolicy 
jeziora Jachimowo. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta  A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do procedury zmian granic Miasta Ełku                        
i przeprowadzenia konsultacji   z mieszkańcami,  uwzględniając powyższy wniosek;            
17 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr XII/120/07 w sprawie przystąpienia do procedury zmian granic 
Miasta Ełku i przeprowadzenia konsultacji   z mieszkańcami.  Uchwała w załączeniu 
do protokołu.  
 Następnie Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 
społecznych, z uwzględnieniem wyżej zacytowanego wniosku; 17 głosami „za”, przy                
0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę            
Nr XII/121/07 w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 
społecznych. Uchwała w załączeniu do protokołu.  

 
*  *  * 

10) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji wspólnej realizacji projektu 
Regionalnego Parku Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, w załączeniu do 
protokołu. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie jak wyżej; 15 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach wstrzym.  radni 
podjęli Uchwałę Nr XII/122/07 w sprawie  wyrażenia intencji wspólnej realizacji 
projektu Regionalnego Parku Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Uchwała 
w załączeniu do protokołu. 
 
Do punktu -6- 
 Radny Zbigniew Jędrkiewicz zgłosił interpelację, aby w celu poprawy 
bezpieczeństwa zmienić organizację ruchu na odcinku ulicy Orzeszkowej od ulicy Armii 
Krajowej do ulicy Mickiewicza w ten sposób, aby utworzyć jeden kierunek ruchu                       
w Centrum od  ulicy Armii Krajowej do ul. Mickiewicza. 
 Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego  Andrzej Semeńczuk przyznał, że jest 
taka potrzeba. Będzie to w niedługim czasie rozwiązane. Trwają prace i rozmowy nad 
zmianą organizacji ruchu na tych ulicach. 
 
 Radny Tomasz Makowski - w związku z pożarem i trudną sytuacją mieszkańców 
budynków z ulicy Orzeszkowej  28, 30, 32  zwrócił się  z zapytaniem, czy miasto  
udzieliło jakiegoś wsparcia finansowego, bądź technicznego? Czy tylko na zasadzie 32% 
udziałów we wspólnocie?  

 
 Radny Ireneusz Dzienisiewicz poinformował, że na dzisiejszym wspólnym 
posiedzeniu Komisji Budżetowej z Komisją Mienia Komunalnego, w trakcie dyskusji 
nad zmianami                           w budżecie miasta pojawiły się uwagi odnośnie boiska 
wielofunkcyjnego syntetycznego, które będzie budowane na terenie MOSiR. Uwagi 
wynikały z tego, że niektórzy radni nie wiedzieli o tej inwestycji. Inwestycja nie jest 
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nową, projekt sporządzono ponad dwa lata temu. W związku z tym, żeby radni mieli 
wiedzę odnośnie inwestycji: sportowych, edukacyjnych i kulturalnych radny zgłosił 
wniosek o przygotowanie i przedłożenie radnym zestawienia z poszczególnych miejskich 
jednostek samorządowych na temat jakimi już dysponują projektami i kosztorysami 
ewentualnych inwestycji, które mogą być realizowane w najbliższym czasie, bądź                 
w najbliższych latach. 
 
 Radny Tomasz Bińczak podziękował za uwzględnienie zgłoszonego wniosku na 
temat remontu studzienek w ulicy Gdańskiej. Radny nie jest zadowolony z otrzymanej 
odpowiedzi na temat remontu placu zabaw przy ulicy Parkowej. Jest to jedyny plac 
zabaw w naszym mieście i w fatalnym stanie technicznym, zagraża bezpieczeństwu 
przebywających tam dzieci.  
Kolejne problemy poruszone przez radnego dotyczą: 
– cyklów sygnalizacji świetlnej na  skrzyżowaniu ulic Piłsudskiego i Mickiewicza.  

Obojętne, czy jest się pieszym, czy zmotoryzowanym, to na tym skrzyżowaniu                    
z reguły sie stoi. Należy to usprawnić, są możliwości. 

– tablica informująca o realizowanej inwestycji promenady miejskiej od strony ulicy 
pięknej leży wywrócona. Należy ją ustawić być może w innym miejscu.  

– otrzymana odpowiedź na wniosek Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku 
w temacie kosztów utylizacji odpadów, jeżeli zostanie zamknięte wysypisko                     
w Siedliskach nie satysfakcjonuje. Podany jest wzrost kosztów o 100% przy 
wywozie do Olecka. Co będzie jeśli Olecko nie zgodzi się przyjąć naszych śmieci                
i trzeba będzie je wozić dalej. Jaki to będzie koszt? Poprosił o kalkulację kosztów              
w przypadku wywozu śmieci do miejscowości najodleglejszej. 

 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski prosi o wyczerpującą 
odpowiedź odnośnie terminu zamontowania fontanny na jeziorze. 
 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na 
zgłoszone zapytania i interpelacje: 
– Odpowiedź dla radnego Z. Jędrkiewicza zasygnalizował Naczelnik Wydziału MK 

A.Semeńczuk. 
– Radnemu T.Makowskiemu – temat mieszkańców z ulicy Orzeszkowej  28, 30, 32 

jest znany. Będą prowadzone rozmowy ze wspólnotą na temat możliwości 
wspomożenia  działań. Wspólnota otrzyma informację na piśmie, ponadto sprawą tą 
zajmują się pracownicy Urzędu. Są przygotowane propozycje dla mieszkańców z 
tych budynków. 

– Zgłoszona przez radnego I.Dzienisiewicza propozycja przygotowania  zestawienia                        
z poszczególnych miejskich jednostek samorządowych na temat jakimi już 
dysponują projektami i kosztorysami ewentualnych inwestycji, które mogą być 
realizowane w najbliższym czasie, bądź w najbliższych latach jest pomysłem bardzo 
dobrym. Takie materiały będą przygotowane. 

– Na zapytania radnego T.Bińczaka – odnośnie remontu placu zabaw. Lokalizacja jest 
nie najlepszą. Mimo dozoru ze strony MOSiR ulega on często dewastacji.  Należy 
pomyśleć                     o zorganizowaniu takich placów zabaw np. w centrum miasta 
w parku i na osiedlach mieszkaniowych.  

Działania podjęte na ulicy Gdańskiej nie wynikły tylko z interwencji radnego, ale                        
z planowych działań, które zostały zapisane w budżecie miasta.  
Skrzyżowanie  ulic Piłsudskiego i Mickiewicza  - prawdą jest, że stoi się na tym 
skrzyżowaniu. Z uzyskanej informacji od specjalistów wynika, że nie da się we właściwy 
sposób zsynchronizować tych świateł ze światłami na ulicy Wojska Polskiego. Nastąpi to 
w momencie przebudowy ulicy Mickiewicza. 
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Wywrócona tablica – kierownik Zespołu Inwestycji zobowiąże wykonawcę i w dniu 
jutrzejszym tablica będzie stała. 
Koszty wywozu śmieci na wysypisko – są dużymi kosztami. Informację radny otrzyma 
na piśmie.  
  Wiceprzewodniczącemu Rady Miasta  Wojciechowi Kwiatkowskiemu 
odpowiedzi udzieliła Kierownik Zespołu Inwestycji Halina Bender, informując, że 
fontanna jest w Ełku. Nie ma jej na jeziorze dlatego, że procedury nie nadążają za 
technicznymi uwarunkowaniami. Okazało się, że jest to tak nietypowa sprawa, że wiele  
instytucji nie wiedziało jak potraktować fontannę i w trakcie wykonywania konsultacji 
okazało się, że jest potrzebna umowa użyczenia gruntu od Marszałka i jest potrzebne 
pozwolenie na budowę, mimo, że jest to budowla tymczasowa.   W przyszłym tygodniu 
powinna być zamontowana. 

 
 Radny Tomasz Przekop poinformował, że mieszkańcy Ełku zwrócili uwagę  na 
problem związany z tym że przy wieżowcu od strony  ulicy Piłsudskiego jest parking 
oraz chodnik, na których są parkowane samochody w bardzo różny sposób. Praktycznie 
nie ma tamtędy przejścia, a jest to ważny ciąg komunikacyjny dla mieszkańców tego 
budynku. Mieszkańcy proszą   o unormowanie tej sytuacji. 

 
 Radny Adam Zawadzki – mieszkańcy osiedla Baranki skarżyli się na odór – 
smród na osiedlu dochodzący z bakutilu. Coś z tym należy zrobić. 

 
 Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański udzielił odpowiedzi. Problem 
zgłoszony przez radnego T.Przekopa jest znany. Straż Miejska ma obowiązek częstszego 
patrolowania tego terenu. Sprawa bakutilu – jako miasto możemy zgłosić do 
Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska    i ich zadaniem jest sprawdzenie. 
Takie zgłoszenie z miasta zostało wysłane. 
 
Do punktu -7- 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski podziękował za 
spowodowanie zdjęcia tablic informujących o parkingu dla klientów sklepu „Rydzewski” 
na ulicy Orzeszkowej. Dalej zwrócił uwagę, że tablica informująca o inwestycji 
związanej z budową promenady ustawiona jest w miejscu niewłaściwym. Zjeżdżające 
samochody skarpą do jeziora wywracają                    tą tablicę. Proponuje ją ustawić po 
lewej stronie górki nie zasłaniając widoku na jezioro.  
Następnie zwrócił uwagę na fatalny stan techniczny znaku zakazu na ulicy Świackiego 
„Sępa”. 
 
 Radny Tomasz Makowski zwrócił się z apelem do radnych, aby baczniej 
przyjrzeli się budżetowi miasta i oszczędzali, np. nie biorąc za darmo zaproszeń na 
organizowane płatne imprezy kulturalne  w mieście. 
 
 Radny Tomasz Bińczak zwrócił się z wnioskiem, aby wcześniej przedkładać 
radnym projekty uchwał, które mają być przedmiotem obrad komisji lub sesji. 
Przykładem jest dzisiejszy projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji wspólnej 
realizacji projektu Regionalnego Parku Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, 
który wpłynął w trakcie posiedzenia komisji, tuż przed sesją. Kolejna sprawa z fontanną. 
Kilka miesięcy wstecz radni przegłosowali środki na zakup fontanny. Dzisiaj okazało się, 
że ona jest ale nie można jest postawić. Należy baczniej przyjrzeć się tym sprawom               
i uporządkować pewne kwestie. Należało najpierw zatroszczyć się o odpowiednie 
wymagane dokumenty i w między czasie dokonywać transakcji zakupu fontanny. Radny 
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zwrócił się z zapytaniem, czy jest już zgoda Komendanta Głównego OHP na podpisanie 
zawarcia porozumienia z Warmińsko-Mazurską Wojewódzką Komendą Ochotniczych 
Hufców Pracy  a Gminą Miastem Ełk dotyczącego podejmowania wspólnych działań na 
rzecz młodzieży oraz utworzenia w Ełku Młodzieżowego Centrum Kariery? Zdaniem 
radnego należało pomyśleć o rozpisaniu referendum w sprawie poszerzenia granic 
miasta.  
 Radny I.Dzienisiewicz odniósł się pesymistycznie do tematu referendum. Radny 
jest za wysłuchaniem opinii społecznej i pomysł jest dobry. Zdaniem radnego referendum 
zakończyłoby się ok 80% poparciem mieszkańców miasta za przyłączeniem terenów 
gminy do miasta Ełku i 15% frekwencją. Spowodowałoby to, że referendum byłoby 
nieważne, a koszty byśmy ponieśli i to znaczne. Przykładem jest przeprowadzone 
referendum w bieżącym oku w woj. podlaskim, gdzie było ogromne zaangażowanie 
polityków i doprowadziło do ok. 22% frekwencji, co w efekcie spowodowało nieważność 
tego referendum. Koszt referendum w mieście Ełku wyniósłby ok.70 – 80 tys. zł.                   
Te pieniądze można wydać na inne cele, bardziej pożyteczne.  
 
 Radny Romuald Baranowski poinformował, że pełnomocnik do spraw 
rozwiązywania problemów alkoholowych  zleciła i uzyskała badania na temat diagnozy 
problemów społecznych                 i innych uzależnień społecznych w Ełku. Radny 
zwrócił się z wnioskami: 
– aby pani pełnomocnik zaprezentowała wyniki badań radnym, jeśli nie na sesji,                 

to przynajmniej na Komisji Mienia Komunalnego, Prawa   i Porządku. 
– aby pani pełnomocnik przedstawiła informację z realizacji Miejskiego Programu 

Profilaktyki                 i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Miejskiego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii za okres I półrocza bieżącego roku, na 
najbliższe posiedzenie Komisji Mienia Komunalnego, Prawa   i Porządku. 

 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz odniósł sie do zgłoszonych postulatów: 
– odnośnie przeprowadzenia referendum – Pan Prezydent myśli, że jeśli mielibyśmy 

wydać ok. 100 tys. zł i Gmina Ełk ok. 60 tys. zł na zorganizowanie                        
i przeprowadzenie referendum to jest znaczny koszt. Można tego dokonać w inny 
sposób, znacznie taniej przeprowadzić w ramach konsultacji społecznych. 

– wnioski radnego R.Baranowskiego zostaną zrealizowane. Są uzgodnienia z panią 
pełnomocnik, że w miesiącu sierpniu przedstawi diagnozę radnym oraz  informację       
z realizacji Programu za okres I półrocza. 

 
 Przewodniczący Rady Miasta   A.Orzechowski poinformował: 
– W dniu 30 czerwca 2007 roku upłynął termin zgłaszania kandydatów na ławników do 

Sadu Rejonowego w Ełku. Wpłynęły łącznie 63 zgłoszenia. Zgodnie z przepisami 
Prawo o ustroju sądów powszechnych, art. 162 § 4 mówi: „O kandydatach na 
ławników rady gmin zasięgają informacji od właściwych organów Policji.” 
Stosownie do tego przepisu przesłana została lista zgłoszonych kandydatów na 
ławników do Komendy Powiatowej Policji w Ełku,  z prośbą   o informację. 

– Wpłynęło podziękowanie od  Ks. Stanisława Marczaka Proboszcza 
Rzymskokatolickiej Parafii  Św. Rafała Kalinowskiego w Ełku dot. zmiany nazw ulic 
na osiedlu Jeziorna. Pismo znajduje się w Biurze Rady Miasta i można się z nim 
zapoznać. 
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Do punktu –8- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Orzechowski zamknął obrady XII sesji Rady Miasta w dniu  31 lipca 2007 roku                   
o godzinie 1615 . 
 
Protokółowała:  

      Przewodniczył: 
Elżbieta Liziewska 

               Andrzej Orzechowski 
 
 

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 


